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Vragenhalfuur   Vergadering gemeenteraad Westland 3 jul i  2024 
 
Feestweek in Naaldwijk op losse schroeven? 
 
  
Mijnheer de Voorzitter, 
 
De fracties van GemeenteBelang Westland en de Westlandse VVD zijn benaderd door 
vijf horecabedrijven uit Naaldwijk. Naar nu blijkt staat de Feestweek in Naaldwijk op 
losse schroeven. Naar aanleiding van ongeregeldheden (buiten de horecapleinen om) 
tijdens de laatste feestweek waarschuwden beide fracties al dat het niet zo zou mag zijn 
dat de organisatie nog strengere regels opgelegd zou krijgen voor de feestweek van 
2024. Helaas blijkt dat nu toch wel het geval te zijn. De nieuwe en strengere eisen die 
door de veiligheidsregio worden gesteld zijn daarbij onwerkbaar en ze maken het 
organiseren en vieren van een feestweek in ieder geval onmogelijk! 
 

1. Graag vernemen wij de reactie van de burgemeester op onderstaande 
citaten uit een brief van vijf horecaondernemers uit Naaldwijk. 
 
‘In november heeft de veiligheidsregio een advies uitgesproken waarop de horeca direct 
heeft gereageerd met bezwaren. Voornamelijk het voorstel om de Rembrandstraat 
volledig af te zetten en afhekking rondom Havenplein stuit op weerstand. Wij zijn van 
mening dat dit advies juist een situatie in het leven roept die onveilig is en totaal niet te 
handhaven zal zijn. Daarnaast vinden we het absurd dat er een calamiteitenroute 
vrijgehouden moet worden in een straat met drie horecagelegenheden. In andere 
kernen wordt er met de ondernemers meegedacht, dat missen wij erg in Naaldwijk.’  
 
‘Wij hebben naar aanleiding van de presentatie van deze adviezen een gesprek met de 
horeca en de burgermeester gehad. In dit gesprek gaf hij aan, dat de feestweek een 
open karakter moet behouden. Echter blijven de ambtenaren van vergunningen en de 
veiligheidsregio vasthouden aan de eerdere adviezen. Zo is er uitgesproken door een 
ambtenaar dat er anders maar geen feestweek is.’ 
  
‘De afgelopen twee weken hebben wij meerdere gesprekken gevoerd met zowel de 
gemeente als de veiligheidsregio. De conclusie was dat het essentieel was dat zij de 
locaties bezochten, zodat wij kunnen laten zien wat er mogelijk is en gezamenlijk tot 
een plan kunnen komen. Echter, tot onze teleurstelling heeft de veiligheidsregio op het 
laatste moment afgezegd.’ 
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‘Wij hebben een duidelijk plan; De Rembrandt pub zal hun evenement op het van 
Tijnplein houden. Overig blijft hetzelfde. 
Er zullen net als vorig jaar checkpoints zijn zodat de mensenstroom gestuurd kan 
worden. Checkpoint ter hoogte van de IJsboutique, checkpoint ter hoogte van Pets 
Place/ Slagerij van Leeuwen, Checkpoint bij de Winehouse en Rob Vollebregt, en als 
laatste Checkpoints bij de ingangen van het van Tijnplein. Zodat bij elk plein waar 
activiteiten zijn, controle is op de mensenstroom en tevens ook wat er in de tassen 
meegenomen wordt. Bij calamiteiten wordt er direct geschakeld tussen de 
hulpdiensten en beveiliging zodat de hulpdiensten op de plek van bestemming kan 
komen indien nodig. Vorig jaar hebben wij voor het eerst op deze manier gewerkt en 
kregen wij nog de complimenten vanuit de gemeente. Gezien er niets van calamiteiten 
is gebeurd op de horecapleinen.’   
 
‘Met de feestweek slechts een aantal weken verwijderd, maken wij ons zorgen dat er 
nog geen duidelijke uitspraken zijn gedaan door de gemeente omtrent dit vraagstuk. 
Wij hechten veel waarde aan een veilige en plezierige feestweek voor alle betrokkenen 
en hopen op een snelle en constructieve oplossing.’ 
 
 

2. Welke actie onderneemt de burgmeester op een zo kort mogelijke 
termijn om te zorgen dat de kern Naaldwijk ook in 2024 een feestweek 
krijgt die past bij die kern en waarbij het open karakter behouden blijft én 
waarbij de inzet en plannen van de horecaondernemers op een positieve 
instemming van de gemeente en de veiligheidsregio kunnen rekenen? 
 
 
Tot slot moet ons van het hart dat de wijze waarop er vanuit de gemeente Westland en 
de Veiligheidsregio wordt omgegaan met deze ondernemers tenenkrommend is. Wij 
waarschuwden u vorig jaar al, helaas heeft dat niet geholpen. 
 
 
Fractie GBW    Fractie VVD Westland 
Remmert Keizer   Suzanne van Erven  

 
 


